
ØSTFOLD SKYTTERSAMLAG
Skytterlagene i Østfold

Styremøtereferat 29 januar 2024 - Sarpsborg skytterhus (Møte 1/2024)

Tilstede (8): Tor-Arne Solbakken, Egil Andre Finnestad, Oddvar Andersen, Atle Brendryen,
Morten Oliversen, Roald Opsahl, Tore Torp, Kåre O. Larsen (Vara)
Forfall (1): Øyvind Johannesen

Referent: Roald Opsahl

Saksliste (Sak 001/2024 - 015/2024)

001/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste
Godkjent

002/2024 Referat fra møtet 12 Oktober 2023
Godkjent

003/2024 Protokoll fra ombudsmøtet
Endelig protokoll forsinket pga tap av minnepinne med skannet signert protokoll.
Kasserer har nettopp oversendt nytt skann.

004/2024 Samlagets økonomi
Kasserer orienterte: Andel medlemskontingent fra DFS - i regnskapet var dette som
en fordring på 30 000 - endelig utbetaling ble på 22 000 - (8 kr/medlem dvs 2750
medlemmer). Vi har mottatt en kreditnota fra Fredriksten. MVA ble 1500 mindre enn
budsjettert. Bingo - vi har godkjenning for 2024, men ingen sikkerhet for at vi får
tillatelse for 2025
Økonomi orientering tatt til etterretning

005/2024 Orientering fra Samlagslederkonferansen 13-14 januar 2024.
Tor-Arne orienterte. Opptatt av ny klassestruktur, lite igjen av det opprinnelige
forslaget. Det var sagt at løsning på kapasitet ikke er å slå sammen veteranklasser,
mange utenom Østfold var imot dette. Skytterkontoret skal lage innstilling til styret,
styret skal så lage innstilling til tinget (27-28 april), blir da distribuert i organisasjonen
før tinget, slik at vi kan ha et møte med laga - ting-papirer skal være klare 19 mars
følge programmet. Med bakgrunn i den storpolitiske utvikling så er det signaler om at
HV ønsker et styrket samarbeid. Det ble ellers orientert om blysaken, diskutert om
hvordan øke aktivitet, få folk på stemner, og orientert om ny avtale med Verisure.
Tor-Arne uttalte at dette kunne vært et en-dags arrangement, at det ikke var
nødvendig med en hel helg.

006/2024 Årsmøte i Østlansdskretsen
Oddvar hadde vært møteleder og orienterte. Ingen vesentlige endringer - Solør fikk
skryt for ØM, Solør har ansvar for VII i år. Vedtak gjort var at man høynet
deltakeravgiften fra 1000 til 1500 (fem skyttere)
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007/2024 Valg av styrets rep i valgkomiteen
Egil hadde dette ansvaret ifjor, Øivind er alternativ men ikke tilstede, formann innstiller
Egil. (Egil ønsker ikke å ha denne iår, må bekrefte dette på et senere møte)

008/2024 Fordeling av oppgaver i styret for 2024
a) Ansvarlig for Østfoldcupen: Øyvind
b) Ansvarlig for Klassecupen: Egil
c) Ansvarlig for ungdomscupen: Ungdomsgruppa
d) Ansvarlig for samlagets hjemmeside: Øyvind - teknisk leder - trenger bidragsytere og

redaktør.

009/2024: Oppfølging av Østfoldserien
Morten informerte om status. Det er blitt utformet et logo for serien og et forslag om
layout for felles layout på hvert enkelt lags invitasjon til stevner. Det er foreslått at
invitasjon skal ha statutter etc som vedlegg. Det er vedtatt at deltakelse i serien skal
koste 10 kr i tillegg til prisen for det enkelte stevne. Komiteen ønsker å fokusere på
gode premier - ikke på ⅓ premiering - dette må være klart i innbydelsen. Regnskap
for serien inntas i samlagets regnskap som egen konto. Det ble poengtert at lag som
har medlemmer i seriekomiteen får god informasjon, og understreket viktigheten av at
alle arrangerende lag får tilsvarende.

Vedtak: Orienteringen tas til etteretning. Seriekomiteen blir seriestyre for 2024,
kasserer deltar ved behov.

010/2024 Årsmøte i Viken II
Ingen store endringer - feltstevnet i Odalen - Banestevne Frogn/Drøbak, 15m Østfold,
sannsynligvis Sarpsborg. Hvis ikke skyttertinget følger opp ny finale - ta det som er
vedtatt på LS og kopier dette nedover, finalen på nasjonalt nivå må gjentas på
landsdel og samlagsmesterskap.

Budsjett godkjent med litt reduksjon, regnskap godkjent. Oddvar annonserte at dette
blir hans siste år som leder for Viken II - Østfold bør være fritatt for å bekle dette
vervet framover.

Tatt til Orientering

011/2024 Ungdomsutvalget
Ingen styremøte - innbydelse til vårsamling ut innen 14 dager.
Tatt til orientering

012/2024 Utdanningskontakten
Intet å rapporterte
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013/2024 Orientering fra feltutvalget
Utenga i Skjeberg en suksess, ble avholdt 13 jan (lørdag) hadde tilgang til 15 skiver
på 100 meter 4 deltakere som aldri hadde skutt felt, 15 ungdommer, 6 voksne, totalt
40 tilstede - perfekt vær, pølsespising, tok ned flagget 14:45 - ønske om nye sjanser,
-. Helga etter var tilsvarende samling planlagt, avlyst pga vær og for å sikre at det var
flere deltakere på avholdte stevner. Oddvar minnet om viktigheten av å få navnelister
etc for å få støtte.

014/2024 NESTE MØTE
Vedtak: På samlagsstevnet i Råde 3 mars - møte kl 11 - etter at styret har skutt.

015/2024 Eventuelt
● En kort diskusjon om økonomi på Skjebergstevnet, behovet for nye skiver - foreløpig

ingen innkjøp - planlagt for neste år.
● Det ble bemerket at Samlagets opplysninger ikke er oppdatert i BRREG
● Det ble notert at ISE har ikke data på DFS samlags sider - Dette må følges opp

Oversikt tidligere møter 2024

(Ingen)
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